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Awad Gulid 
  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

 

  
Møtesekretær: Anne-Sissel Slaatsveen 
 
Åpen halvtime 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 12 /12  godkjenning av innkalling og sakskart.................................................................... 0 
Sak 13 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 19.03.2012..................................................... 0 
Sak 14 /12  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 15 /12  Planlegging av ungdomskonferanse i Bydel Østensjø 2012 ................................... 0 
Sak 16 /12  Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig livssituasjon 2012 - 2015 ............. 0 
Sak 17 /12  Høring - Utkast til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 .......................................... 1 
Sak 18 /12  Helsestasjon for ungdom - orientering.................................................................... 1 
 



Sak 12 /12  godkjenning av innkalling og sakskart 
Innkalling og sakskart er godkjent. 

Sak 13 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 19.03.2012 
Protokoll fra 19.03.2012 er godkjent. 
 

Sak 14 /12  Informasjon fra administrasjonen 
 To lokale innslag fra Bydel Østensjø gikk videre fra ungdommens kulturmønstring i Oslo til den 

nasjonale mønstringen. 
 20. mars ble det arrangert ungdommens storting. På  møtet i UR 19.03.2012 ba rådet om få  

informasjon om hvordan representanter til ungdommens storting blir valgt ut. Fra Oslo var det 
leder og nestleder fra Sentralt ungdomsråd i Oslo (SUR) som ble valgt ut. Fra landet for øvrig ble 
representantene valgt ut på ulike måter f.eks. ledere av ungdomskomiteer eller ledere fra 
elevorganisasjoner. 

 I forbindelse med bydelsdagene har Manglerud ungdomshus et større ungdomsarrangement  
2. juni. Tidligere har ungdomsrådet markert seg på disse arrangementene. Det bør vurderes om  
ungdomsrådet skal gjøre det samme i år. 
 

Sak 15 /12  Planlegging av ungdomskonferanse i Bydel Østensjø 
2012 
Forslag til vedtak: 
Det arbeides videre med planene om å arrangere ungdomskonferanse høsten 2012.  
Anne-Sissel Slaatsveen fortsetter arbeidet med å få avtale om besøk hos elevrådene på 
bydelens ungdomsskoler. 
I tillegg til å drøfte saker, kan programmet på ungdomskonferansen innholde presentasjon av 
ungdomsrådet og kursing i for eksempel retorikk. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 
Det arbeides videre med planene om å arrangere ungdomskonferanse høsten 2012. Anne-
Sissel Slaatsveen fortsetter arbeidet med å få avtale om besøk hos elevrådene på bydelens 
ungdomsskoler. 
I tillegg til å drøfte saker, kan programmet på ungdomskonferansen innholde presentasjon av 
ungdomsrådet og kursing i for eksempel retorikk. 
 

Sak 16 /12  Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig 
livssituasjon 2012 - 2015 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig livssituasjon 2012 – 2015 tilsluttes. 
 
Forslag til vedtak: 
Ungdomsrådet tilslutter seg forslaget til Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig 
livssituasjon 2012 – 2015. 
 
Votering: Enstemmig 
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Vedtak i UR: 
Ungdomsrådet tilslutter seg forslaget til Handlingsplan for barn og unge i en vanskelig 
livssituasjon 2012 – 2015. 
 
 
 

 Sak 17 /12  Høring - Utkast til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelens høringsuttalelse til folkehelseplan for Oslo 2013-2016 tilsluttes. 
 
Forslag til vedtak: 

1. Ungdomsrådet synes det er positivt at målgruppen barn og unge er prioritert i planen. 
2. Ungdomsrådet vil framheve forslaget om borgerpanel som særlig viktig. 
3. Forøvrige tilslutter ungdomsrådet seg bydelens høringsuttalelse. 

 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 

1. Ungdomsrådet synes det er positivt at målgruppen barn og unge er prioritert i planen. 
2. Ungdomsrådet vil framheve forslaget om borgerpanel som særlig viktig. 
3. Forøvrige tilslutter ungdomsrådet seg bydelens høringsuttalelse. 

 

 Sak 18 /12  Helsestasjon for ungdom - orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak om helsestasjon for ungdom tas til orientering. 
 
 
Forslag til vedtak: 

1. Ungdomsrådet antar at det er best å ha åpen helsestasjon for unge to dager i ukene i 
stedet for en dag selv om dette medfører lavere bemanning. 

2. Ungdomsrådet mener det er en god strategi å invitere 9. klasser på besøk på 
helsestasjonen for unge, men informasjonen bør ikke begrense seg til dette tiltaket. 

3. Forøvrige tar ungdomsrådet saken til orientering. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Vedtak i UR: 

1. Ungdomsrådet antar at det er best å ha åpen helsestasjon for unge to dager i ukene i 
stedet for en dag selv om dette medfører lavere bemanning. 

2. Ungdomsrådet mener det er en god strategi å invitere 9. klasser på besøk på 
helsestasjonen for unge, men informasjonen bør ikke begrense seg til dette tiltaket. 

3. Forøvrige tar ungdomsrådet saken til orientering. 
 
 
Eventuelt 
Sentralt ungdomsråd (SUR) har laget et forslag til felles retningslinjer for tildeling av midlene 
”1,5 mill til hva du vil”. Forslaget er på høring hos lokale ungdomsråd i Oslo. 
Ungdomsrådet i Bydel Østensjø har følgende synspunkter på forslaget: 



 2 

 Det er positivt at det lages felles retningslinjer, men det bør tas høyde for noe variasjon fra 
bydel til bydel. 

 Flott at punktet ”Aktiviteten er lavterskel og åpen for flest mulig” er tatt med. 
 Punktet ”Tiltak/prosjekter bør beregne en liten egenandel i finansieringen” er for vagt. 

Ungdomsrådet er usikker på om det er hensiktsmessig stille krav til alle tiltak om 
egenandel. 

 Punktet ”Søknaden må sendes til LUR senest to uker før prosjektet er planlagt å starte” er 
lite fleksibelt. Ungdomsrådet vil foretrekke å videreføre praksisen som er benyttet i Bydel 
Østensjø. 

 Punktet ” Deler av søknaden som omhandler lønn vil ikke bli behandlet” er ungdomsrådet 
uenig i. F.eks. har ungdomsrådet støttet oppussing av skateramp hvor snekkerarbeid 
inngår.  

 Det er behov for å bearbeide teksten noe bl.a. er det enkelte gjentagelser. 
 
 
 
Ina Trøan Berg 
leder 
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